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Geachte raadsleden, \0 ^ oSÓ<33 

In november heeft u een schrijven ontvangen van mevrouw Bakker en de heer Dekkers, 
fysiotherapeuten en eigenaars van fysiotherapiepraktijk Kruidenwijk met een verzoek om 
medewerking te verlenen aan uitbreiding van hun praktijk. Zij hebben 7 december j .l . u 
nogmaals gevraagd hier met prioriteit naar te kijken. 

Dokter Valeton, huisarts en praktijkhouder van huisartspraktijk Valeton, heeft 4 december j . l . 
dit verzoek van zijn kant ook benadrukt. 

Middels deze brief willen wij, de opvolgers van dokter Valeton u ook het belang aangeven 
van spoedige uitbreiding van fysiotherapie Kruidenwijk. Wij hopen als huisartsenechtpaar de 
praktijk van dokter Valeton volgend jaar september over te nemen. We zitten op dat moment 
met een probleem van huisvesting voor de praktijk. Dokter Valeton blijft wonen in zijn huis 
waaraan de praktijk is gebouwd en daarbij is de praktijkruimte die we eventueel kortdurend 
zouden kunnen huren van hem, veel te klein en niet toereikend voor het huidig werkzame 
team. 

Wij zijn ons dus aan het oriënteren op mogelijkheden om de praktijk voort te zetten. Een 
probleem hierbij is dat deze mogelijkheden allemaal (ver) buiten de Kruidenwijk zijn 
gesitueerd en voor de patiënten (ruim 2600 mensen) zou dit betekenen dat zij hun wijk uit 
moeten om hun huisarts te bezoeken. Het gaat hier om een aanzienlijk deel oudere patiënten 
voor wie dit een groot probleem gaat worden. 

Daarom zou het voor de patiënten van dokter Valeton ook belangrijk zijn dat er ruimte 
vrijkomt in het medisch centrum Kruidenwijk, waar wij als huisartsenechtpaar ons zouden 
willen voegen bij de drie huidige huisartsen (doktersechtpaar Maarleveld-Moller en dokter 
Sok). 

Wij hopen en verwachten dat u als gemeentelijke overheid deze maatschappelijke belangen in 
ogenschouw neemt. 

Hoogachtend, 

Erik en Willemien Stuveling-de Bree 
Kees van Baarenstraat 10 
7425 HM Deventer 
T 0570-622858 
M 06-16288093 
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Hierbij een document dat wel te openen is. Kunt u mijn vorige mail NIET doorzenden? 

Geacht secretariaat, 

Zou u bijgevoegde brief willen rondzenden naar de leden van het College van B en W en alle fracties van de 
gemeenteraad? 

Graag ontvang ik van u hiervan een bevestiging 

Met vriendelijke groet, 

Willemien Stuveling-de Bree 
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